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Érkezett; 2015 SZEPT

Országgyülési képviselő
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi )(XXVI. törvény 42§(8) bekezdése alapján írásbeli kérdés t
kívánok intézni az Igazságügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez :

Képesek-e ellátni a bíróságok alapfeladataikat? címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A menekültválsággal kapcsolatos jogi eljárások miatt a kormány jelent ős többletmunkát rótt a
szegedi járásbíróságra. Most úgy tűnik, hogy önmagában ez a törvényszék nem képes elvégezni a
többletmunkát, legalábbis erre utal az, hogy a kormány rendkívüli parlamenti ülés összehívásá t
kezdeményezte és az előterjesztés szerint a bevándorlással összefügg ő büntető ügyekre a szeged i
járásbíróság mellett a pécsi és a zalaegerszegi bíróságot is illetékessé kívánják min ősíteni .

1. A menekültüggyel kapcsolatos eljárások mellett ezek a bíróságok képesek-e ellátn i
alapfeladataikat ?

2. Hátráltatja-e a folyamatban lév ő bírósági pereket a menekültválsággal összefügg ő
többletmunka ?

3. A szegedi járásbíróságon azóta, hogy a kormány leállíttatta a devizahiteles pereket, szinte eg y
sem indult újra, így a hitelesek már közel egy éve várnak úgy, hogy ügyükben semmilye n
előrelépés nem történt . Van-e összefüggés a szegedi járásbíróság menekültekkel kapcsolato s
többletmunkája és aközött, hogy ezek a perek nem indultak el a banki elszámolások utá n
sem? Ha igen, hogyan akarják kezelni a helyzetet, meddig akadályozzák még kormányzat i
intézkedésekkel a devizahiteles perek el ő rehaladását ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 24 .

	

Fodor Gábor

Magyar Liberális Párt
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